

1. Вставьте правильно конструкцию There is or There are в следующие предложения:

1. _____ an apple on the table.
4. _____ some chairs in the room.
2. _____ some milk in the glass.
5. _____ some tea in the cup.
3. _____ some bananas in the bag.
6. _____ a book on the desk.

2. Вставьте правильно следующие слова в текст. Переведите текст.

1948, collector, died, the British Museum, collection, books, building, ancient.

Sir Hans Sloan was a great **1.** He filled his house with rare **2.** ... and pictures, stones, stuffed animals and birds, and **3.** ... things from all over the world. When Sir Hans Sloan **4.** ...in 1753, the King bought the whole **5.** ...so that it could belong to the nation for ever. This was the start of **6.** It took thirty years and thousands of tons of stone to complete the **7.** The building of the British Museum was finished in **8.**

3. Напишите по-английски следующие числительные:

65, 47, 22, 18, 12, 5, 88, 51, 25.

Рекомендуемая литература:

1. Учебник «Английский язык для 6 класса», авторы: В.П. Кузовлев, Н.М.Лапа и др.(Unit 1,2)
2. Рабочая тетрадь к учебнику для 6 класса, В.П. Кузовлев, Н.М.Лапа и др.
3. Тесты по английскому языку к учебнику В.П. Кузовлева и др. «English 6», автор А.В. Смирнов
4. Интернет ресурсы: <http://learnenglishteens.britishcouncil.org>